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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 7. desember 2022, kl.19.00-21.00, Kvarten 
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Referat 

1. Valg av referent: Alistair Pelly for gruppen Trafikk og skolevei.  

 

2. Innkalling og saksliste ble godkjent. Det var ingen innspill til eventuelt. 

 

3. Rektor orienterer 

Rektor Henning Ettrup var invitert inn for å informere om trender i området og på skolen, samt svare på innspill 

vedrørende lekser og søvn/skolestart. 

Satsingsområder: Medvirkning og få mer lærelyst i undervisningen, savnes fra 5trinn og oppover. Stort fokus på å 
utforske, ønske om mindre bøker etc. Dette fokuset reflekteres ved nye og flere spørsmål om medvirkning i 
foreldre-og elevundersøkelsen.  
 
Skolen har hatt tilsyn fra Miljørettet helsevern (ikke godkjent). Skolen består på internkontroll (økonomi, rutiner, 
osv), men har mange avvik på skolebygget. Rapporten som kommer vil si at bygget er ikke godkjent, men Etat for 
bygg og eiendom vil jobbe for å lukke disse slik at skolen blir godkjent. Spørsmål fra rep om luftkvalitet; dette 
monitoreres, ventilasjonsanlegget ansees å være av god kvalitet. Innlegg om skolekjøkken – krever 
totalrenovasjon. Skolen har søkt om dette. Ønskelig at FAU bistår i å løfte flere av utbedringene skolen trenger.  
BMX banen og fotballbanen. Bjarg har spilt inn et forslag til kommunen til hvordan banen kan bli. 

 
Skolen melder om balanse på budsjett for 2022 

 
Orienterer om: Trender i Fana/Ytrebygda - fra Øystein Samsonsen. 

• Mindre vold 

• Barn som raner barn 

• Russen - miljøet er blitt tøffere. Erfaringsdeling fra russetreff i Hordnesskogen 2022, flere 
ungdomsskole-elever rekruttert. Lurt å være obs på for FAU i året som kommer. 

• Utfordringer knyttet til Lagunen 

• Rusbruk (kokain) – innlegg fra rep om store mengder i omløp i Bergensområdet.  

• Strl 267a - man kan som følger av å se en straffbar handling som filmes, hvor filming motiverer 
situasjonen, kan man dømmes. Orientering om sak i retten nylig (ikke fra skolen).  

Mobilfri skole – Kirkevoll ønsker å fortsette å være dette, og ønsker FAU sin støtte. Støtteerklæring. 
Digital mobbing - bekjempes best ved å lære barna de rette holdninger i følge forskning. 
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Lekser – kort orientering om FAU-leder (punkt 4. status fra forrige møte. Har vert i dialog med Nattland skole og 
Fjellsdalen skole om deres prosesser rundt henholdsvis leksepraksis og som uttalt leksebevisst skole).  
På kirkevoll: trinnene skal være enig om en felles lekseplan på trinnet. Det brukes også individuelle lekseplaner 
hvor nødvendig. Handler mye om repetisjon/ øving. Fordeler og ulemper, veldig individuelt. Mer og mer nivå-
basert leksepraksis. Lekser skal oppmuntre til lærelyst. 
Innspill/diskusjon fra flere rep; ser nytteverdi med lekser, samtidig veldig individuelt. Hinder jo eldre de er for 
foreldre å følge opp pga chromebook (foreldre ikke tilgang/innsikt). GDPR hindrer. Ulik kompetanse og 
tilgjengelige ressurser i hjemmet skaper store forskjeller i forhold til lekser. Nivåforskjeller/volumforskjeller 
mellom lærere og trinn. Ønskelig med en tydelig strategi fra skolen for å støtte foreldre og barn i forventninger 
rundt lekser.  
Spørsmål fra rep; hvordan jobber skolen med å forsøke ulike læringsmetoder?  
Skolen har en kvalitetsutviklingsgruppe for å prøve ut og evaluere nye læremetoder. Skolen har struktur på dette 
inklusiv evaluering. For øyeblikket  fokus; mer elevaktivitet og læringsglede. 

 
Trender - Sosioøkonomisk status 

• Skolen har det høyeste nivået av sosioøk. status i tildelingsmodellen. 

• Flyktninger fra Ukraina – vet foreløpig om to stk som kommer. 

• Digital utvikling 

• Spillkukturen - bidrar til mer bruk av vold i lek og hardere språkbruk. 

• Medvirkning og medbestemmelse – positivt ladet – mange barn bevisst dette. 

• Foreldresamarbeid - ser en større innblanding fra foreldre. Rektor påpeker viktigheten av godt 
samarbeid skole-hjem-elev i forhold til læring om sosialkompetanse, demokrati m.m og at skole-hjem 
etterstreber god relasjon. 

Trender på skolen 

• Positivt ungdomsmiljø for øyeblikket. Et øyeblikksbilde. 

• Innspill fra rep om mye narkotika i Bergen, være på vakt, hva kan vi gjøre i nærmiljøet? Rektor 
informerer om at utekontakten kommer til ungdomstrinner i uke 1. Natteravnene er også svært 
viktige i å ivareta og være tett på ungdommen. 

• Innspill om nedlagt ungdomsklubb Zinken Hopp og behov for en slik arena å «henge» på. 
Tema/Ungdom-gruppen får i oppgave å utforske dette videre. Hvordan kan FAU bidra til en 
ungdomsklubb/et sted for ungdommene på Kirkevoll å være på ettermiddag/kveld/helg.  
 

4. Agenda punkt 4 (nevnt ovenfor) og punkt 5 ble også adressert og diskutert sammen med rektor. 
5. Innlegg; søvn og skolestart ungdomsskole  

«Mykje forsking på svevn viser at ungdomar har ei litt anna biologisk klokke enn det samfunnet legg opp til, altså at 

dei ikkje er klare for å stå opp tidleg om morgonen, og at dei ikkje kan kompensera for dette med å leggja seg tidleg 

om kvelden. Kvifor må då skulestart vera kl. 8.15? (I mi skuletid gjennom heile grunnskulen ein annan stad i landet, 

var skulestart kl. 9) Eg meiner at det kan vera interessant å ta ein prinsipiell diskusjon rundt dette.  

God diskusjon med representanter og rektor. Med innlegg om fagartikler og fra boken «Hvorfor vi sover» (walker)  

Linker til fagartikler:  

• https://helse-

bergen.no/seksjon/sovno/Documents/S%C3%B8vnvaner%20hos%20norske%20ungdommer.pdf 

• https://helse-bergen.no/seksjon/sovno/Documents/1-22%20S%C3%B8vn%20hos%20ungdom.pdf 

• https://tidsskriftet.no/2001/01/aktuelt-problem/sovnvaner-hos-ungdom 

 

• Viktig tema å se nærmere på, helsesykepleier er påkoblet tematikken. Læring til elever og foresatte, 

sidestilt like viktig som kosthold.  

• Praktiske utfordringer – busstilbud. 180 elever bruker buss til skolen fra et relativt stort område. 

• Mange vil, ved flytting av skolestart-tidspunkt sannsynlig også flytte grensene sine – hvordan kan 45min 

bistå? 

https://helse-bergen.no/seksjon/sovno/Documents/S%C3%B8vnvaner%20hos%20norske%20ungdommer.pdf
https://helse-bergen.no/seksjon/sovno/Documents/S%C3%B8vnvaner%20hos%20norske%20ungdommer.pdf
https://helse-bergen.no/seksjon/sovno/Documents/1-22%20S%C3%B8vn%20hos%20ungdom.pdf
https://tidsskriftet.no/2001/01/aktuelt-problem/sovnvaner-hos-ungdom
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• Familielogistikk – bistå ungdommen å gå på skolen om morgen 

• Konklusjon: FAU sender oppfordring til skolen om å forsøke å få besøk fra Haukeland (mye forskning og 

kunnskap her lokalt i Bergen), øke fokus og informasjon til ungdomselever om søvnhygiene, også 

info/kunnskapsformidling til foresatte på f.eks foreldremøte.  

 

 

6. Natteravnene i Fana 

Kort om at per i dag er det ingen arbeidsgruppe dedikert til Natteravnene, ei heller innlemmet i vedtekter, men at 
det skal være et parallelt prosjektspor/gruppe på siden, med konto i FAU. Ikke vert oppe som sak/tema hittil i år, 
status er ukjent. Samtlige enige i at Natteravner er så viktig at det fortjener en ordentlig struktur og organisering. 
Det har vert vanskelig å rekruttere, men Natteravnene er i aktivitet, dog det informeres om lav aktivitet. Erfaring fra 
Rådal deles av representant, og fra de som har vert med i FAU og/eller Natteravner deler litt om hvordan det har 
vert historisk. Natteravnene Rådal dekker stor del av felles område med Natteravnene Fana – overlapp? For å få 
informasjon og råd om organiseringsmuligheter vil det i januar-møtet inviteres inn Natteravn fra sentralt hold som 
kan informere og dele erfaringer som FAU deretter kan ta stilling til.  
 

7. Status fra gruppene 

Skole/hjem: Til informasjon grunnet forvirring i forrige møte: 7.klasse i gang med å samle komitè til 17.mai, 7.trinn 

representanter koordinerer seg imellom. Viktig med besvarelse foreldreundersøkelse – gruppen skal få innsikt i 

ønskede deler av rapporten fra denne for å sette fokus i gruppen fremover. 

Bygg/uteområde: Ref innlegg til rektor om tilsyn fra miljørettet helsevern. Skolen har dialog med og følger opp 

kommune på tidligere innrapporterte finansieringsønsker for oppgradering av blant annet BMX, ballbinge og grus til 

gress-bane, FAU purrer også til bygg/anlegg i kommunen, flere saker på listen og gruppen må prioritere/spesifisere 

behov og ønsker ytterligere. Gruppen i dialog med Bjarg+kommune+skole. 

BMX bane: Prosjektet er dessverre langt nede på kommunens liste, FAU har ringt og snakket med bygg&drift, da 

det er så mange ting som skal utbedres på skolens område. Mange store kostnader, behov for å strukturere planer 

og kostnader i gruppen for at sak så løftes igjen.  

Trafikkgruppen: Trafikkalt grunnkurs bestilt gjennom Centrum, alt klart for 5 dagers grunnkurs for 10.trinn i januar. 

Informasjon sendt foresatte.  

 

8. Eventuelt  

  Det var ingen innspill til eventuelt.   

 

 

Møtet ble avsluttet kl. 21:00 og all tid hadde da gått til felles informasjon og diskusjon. Gruppene oppfordres til å 

samarbeide mellom møter. Neste FAU-møte er onsdag 4. januar.  

 

Til stede: 17 av 27 

Forfall meldt: 10 av 27 

 

Referent: Alistair Pelly og Åshild Hansen-Bjørnevoll 

 


